
 

Protokół 
z XLIV zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 23 września  2010r. 
w Sali GOKSiR w Liniewie. 

 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Ludwik 

Szparkowski stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji 
uczestniczy 14 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 
 
Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad uchwał: 

• w sprawie zmian w budżecie gminy, 
• w sprawie przystąpienia Gminy Liniewo do „Narodowego Programu Przebudowy 

Dróg Lokalnych 2008-2011 
• w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu, 
• w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki o nr geod. 271 położonej w miejscowości Orle obręb 
geodezyjny Garczyn w gminie Liniewo 

 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za wprowadzeniem do 
porządku obrad projektów uchwał przedstawionych przez Pana Wójta. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli proponowane projekty uchwały do porządku obrad. 

 

Proponowany program sesji:Proponowany program sesji:Proponowany program sesji:Proponowany program sesji:    

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wysin na lata 2010 – 2018, 
b) uchylenia Uchwały Nr XIX/100/2008 Rady Gminy Liniewo z dnia 24 czerwca 

2008r. w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia publicznego 
przedszkola w Liniewie, 



c) zmian w budżecie gminy, 
d) przystąpienia Gminy Liniewo do „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych 2008-2011, 
e) wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu, 
f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki o nr geod. 271 położonej w miejscowości Orle obręb 
geodezyjny Garczyn w gminie Liniewo 

7. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu, więc przewodniczący zapytał kto 
jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
 
 
Ad.4 
Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 

Gminy Mirosław Warczak.  
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 
 
Ad. 5 
Interpelacje i wnioski radnych: 
 

Jerzy Czapiewski – chciałbym podziękować wszystkim tym, którzy przyczynili się do 

budowy asfaltu w Głodowie w  szczególności Panu Wójtowi, 

- zwracam się ponownie z prośbą o zainterweniowanie do ZDP w sprawie drogi 

powiatowej w Głodowie, bo nic się tam nie dzieje, 

- mamy w Głodowie problem z kanalizacją, bo wydobywają się z niej nieprzyjemne 

zapachy. 

 

Jerzy Bałachowski – w przybudówce w remizie OSP w Wysinie zacieka dach, Pan Piotr 

zadzwonił do firmy , aby w ramach gwarancji przyjechali i naprawili tę niedociągłóść, 

- w Wysinie droga na łąki nie jest przejezdna, teraz rolnicy zwożą siano i dużymi 

sprzętami jest ciężko przejechać, 

- jest to smutne, ze firma z Hiszpanii jest za Żuławach, tam już działają i zarabiają 

tamtejsi rolnicy a nasi przez kilkanaście osób nie, 

- na naszych „Aktualnościach Gminnych” pojawiły się błędy literowe i nie ma wogóle 

żadnych informacji na temat 100-lecia w Wysinie, a musimy pieniądze otrzymane z 

projektu rozliczyć i warunkiem było umieszczenie artykuły z imprezy z naszej gazetce 



gminnej. U nas nie ma nic a Niemcy w swojej gazecie umieścili bardzo dużo zdjęć z 

naszej imprezy. 

 

Alfons Troka – trzeba wysłać upomnienia do osób, które nabyły działki koło poczty, bo 

jest tam ciągle bałagan, 

- po tegorocznych wichurach ZDP posprzątał drzewa, które zostały zwalone, ale chrust 

leży na poboczach di dzisiaj trzeba ich pogonić, aby posprzątali do końca, 

- trzeba przedłużyć na cały rok pracownikom społecznie-użytecznym prace, tu zarabiają 

280zł, a jak nie pracują to GOPS musi na nich łożyć 250zł. 

 

Romuald Kupper – w Lubieszynie po lewej stronie przy remontowanym chodniki robią 

się dziury w asfalcie i to coraz głębsze, może w ramach gwarancji uda się jeszcze,  

 

Sławomir Zabrocki – na przystanku w Chróstach Wysińskich przydałby się kosz na 

śmieci, bo nie ma ich gdzie wyrzucać i walają się po całym przystanku, 

- gminie przydałaby się koparka. 

 

Ludwik Szparkowski – w „Aktualnościach Gminnych”  na pierwszej stronie został 

umieszczony artykuł o Dożynkach Gminnych w Głodowie,  ale nigdzie nie zostało 

napisane, ze jest to święto rolników i odbyła się w tej intencji msza dziękczynna. W 

artykule o asfalcie w Rymanowcu została napisana nieprawda, Bi jest tam napisane, że 

zostało to zrobione dzięki staraniom Radnego z Chróstów Wysińskich i Radnych z 

Wysina, ale ja zacytuje fragment pewnego Radnego, który też do tego dążył „Więc 

proponuję zdjąć to 70.000zł, zostanie jeszcze to 4% na podwyżki i przeznaczyć 50.000zł 

na inwestycję w Rymanowcu, a 20.000zł na asfaltowanie odcinka ulicy Szkolnej w 

Liniewie”, 

- liczyliśmy na to, ze tym wydaniu „Aktualności Gminnych” będzie szerszy artykuł o 100-

leciu OSP Wysin, było to naprawdę piękne święto, a Pan Wójt widocznie się tego 

wstydzi, 

- jak wygląda uzbrojenie działek, które gmina ma zamiar sprzedać w Małym Liniewie? 

 

Ad. 6  

Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wysin na lata 2010 – 2018 
 
Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 



b) uchylenia Uchwały Nr XIX/100/2008 Rady Gminy Liniewo z dnia 24 czerwca 2008r. 
w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia publicznego przedszkola w Liniewie 
 
Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
c) zmian w budżecie gminy 
 
Pani skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 
 
Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni  13 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się” podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
 
d) przystąpienia Gminy Liniewo do „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych 2008-2011 

Skarbnik – chcemy ponownie złożyć wniosek na „schetynówki” na ulicę Wiśniową, 

spróbujemy może tym razem się uda. 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

e) wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu 

Skarbnik – ta uchwala wiąże się bezpośrednio z poprzednią uchwałą, jeżeli złożymy 

wniosek to musimy mieć zabezpieczenie w postaci 50%  na finansowanie zadania 

„Przebudowa Dróg i chodników na terenie wsi Liniewo”. 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 



 

Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla działki o nr geod. 271 położonej w miejscowości Orle obręb geodezyjny Garczyn w 

gminie Liniewo 

 

Wójt – Pan Buzalski złożył wniosek do urzędu gminy  o przystąpienie do sporządzenia 

miejscowego planu, który będzie umożliwiał lokalizację zabudowy związanej z 

agroturystyką i gospodarstwami ekologicznymi. 

 

Grzegorz Michnowski – czy Pan Buzalski jest świadomy tego, że nie daleko będą 

stawiane wiatraki? 

 

Piotr Piwowarczyk – inwestor jest świadomy tego faktu i bierze także pod uwagę pas 

ochronny. 

 

Ludwik Szparkowski – Pan Buzalski już wie o tym planie, bo został on przyjęty w 

poprzedniej kadencji. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

 
Ad. 7 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt – droga powiatowa w Głodowie – przekażemy pismo do ZDP, 
- nieprzejezdna droga na łąki w Wysinie – Pan Brylowski prowadzi prace w tym 
miejscu mające na celu udrożnienie przepustu, ale cały czas spływa tam woda i będzie 
powrotem zalewać, 
- wiatraki – nie wiadomo co będzie dalej, na razie postępowanie jest wstrzymane, w  
Orlu i Chrztowie za rok ma się już kręcić, 
- artykuł o 100-leciu OSP -  artykuł był w Dzienniku Bałtyckim a w naszej gazetce 
będzie umieszczone w następnym numerze, 
- działki koło poczty – wyślemy pisma do właścicieli, aby doprowadzili działki do 
porządku, 
- wiatrołomy – skierujemy pismo do ZDP, 



- dziury w drodze 224 w Lubieszynie – zajmiemy się tym jak najszybciej może uda się 
to zrobić w ramach gwarancji, 
- kosz na śmieci na przystanek w Chróstach Wysińskich – przewidujemy załup kosza 
na miesiąc październik, 
- dożynki w gazetce gminnej – artykuł został mocno wyeksponowany na pierwszej 
stronie, 
- wodociąg w gazetce – do budowy wodociągu w Rymanowcu przyczynili się Wójt 
Radni z Chróstów Wysińskich i Wysina przy wsparciu całej rady. 
 
Krystian Breski – nieprzyjemny zapach z kanalizacji w Głodowie – taka sama sytuacja 
była w kanalizacji w Liniewie, spowodowane jest złym lub brakiem odpowietrzenia 
kanalizacji, będziemy chodzić po domach i informować mieszkańców co zrobić . W 
szkole kanalizacja też jest nieodpowietrzona, ale tam jest problem i musimy 
zainstalować odpowiednią instalację do odpowietrzania. 
 
Piotr Piwowarczyk – przybudówka w Wysinie – wykonawca zgodnie z umową i 
gwarancją naprawi szkodę, 
- sprzedaż działek w Małym Liniewie – przygotowujemy już dokumenty do decyzji celu 
publicznego. 
 
Barbara Okrój – prace społeczne – na prace społeczne zostało przeznaczone 4 500zł 
do końca listopada. W grudniu musimy się rozliczyć z tego, w przyszłym roku jest 
możliwość zwiększenia dotacji, ale nie zawsze są osoby chętne do pracy. 
 
Jerzy Bałachowski – proszę o kilka słów ze spotkania z firmą SITA. 
 
 Wójt – nasze rozmowy były pomyślne, na razie nie mamy się czym martwić, będą 
drobne podwyżki związane z inflacją. Czekamy na kalkulację cen, z naszej strony 
założyliśmy, ze nie będziemy robić większych podwyżek za dowóz śmieci na 
składowisko, a oni nie podniosą opłat dla mieszkańców w najbliższej przyszłości. 
 
Ad. 8 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Józef Moritz – wody opadowe spływają i zalewają działki mieszkańców Garczyna, bo 
Pan z Gdańska, który kupił sobie działkę zabetonował przepust, trzeba zaplanować na 
przyszły i kupić rury, aby woda mogła swobodnie płynąc, 
 - w Garczynie tez jest potrzebny nowy kosz na śmieci. 
 
Wójt – problem jest szerszy, będzie w kontakcie. 
  
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.15 
 

 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                 Ludwik Szparkowski 

                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  
 


